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Protokół Nr 44/2014 

z XLIV sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim  

odbytej dnia 11 lutego 2014 r. w siedzibie Rady przy ul. Kurczaba 3 w Krakowie 

 

 

XLIV sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim otworzył o godz. 18:30   

Przewodniczący  Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch słowami „Otwieram XLIV       

sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim”.  Po sprawdzeniu  listy obecności  (załącznik 

Nr 1 do protokołu) i stwierdzeniu wymaganego quorum do podejmowania prawomocnych 

rozstrzygnięć  przedstawił porządek obrad (doręczony radnym do skrytek wraz zaproszeniem 

na sesję).  

 

Przewodniczący obrad zapytał  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego porządku obrad,  następnie poinformował , że na podstawie § 10 ust 2 w 

związku z § 19 ust 5 Regulaminu Dzielnicy XII został zostały złożone wnioski o wprowadzenie 

do porządku obrad projektów następujących uchwał (radni otrzymali stosowne druki). Wnioski zostały 

poddane kolejno pod głosowanie, których wyniki przedstawiają się następująco : 

- projekt Komisji Architektury i Urbanistyki w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego pn. Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Gen. 

Jakuba Jasińskiego w Krakowie.-.- jednomyślnie 19 głosów za 

 

- projekt Komisji Edukacji i Kultury  w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy 

XII w roku 2014. jednomyślnie 20 głosów za 

- projekt Komisji Edukacji i Kultury  w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy 

XII w roku 2014. jednomyślnie 18 głosów za 

- projekt Komisji Edukacji i Kultury  w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy 

XII Bieżanów-Prokocim w roku 2014. jednomyślnie 21 głosów za 

- projekt Komisji Edukacji i Kultury  w sprawie: nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu Nr 

35 z Oddziałami Integracyjnymi przy ul. Lilii Wenedy 7 w Krakowie  

- Przewodnicząca komisji zgłosiła wniosek o cofnięcie projektu uchwały do komisji z uwagi 

na pojawiające się wątpliwości dot. nadawania instytucjom kulturalnym i oświatowym  imion 

osób żyjących. Sprawa do wyjaśnienia. 

 - projekt Komisji Edukacji i Kultury  w sprawie: zmiany zakresu rzeczowego zadania 

powierzonego na rok 2014 pn. wymiana instalacji elektrycznej w Przedszkolu nr 150 w 

Krakowie. jednomyślnie 21 głosów za 

- projekt Komisji Edukacji i Kultury w sprawie: realizacji zadania priorytetowego na 2014 r. 

pn. Realizacja konkursów międzyprzedszkolnych i międzyszkolnych na terenie Dzielnicy XII.  

 . jednomyślnie 21 głosów za 

-projekt Grupy Radnych w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy XII w roku 

2014. - jednomyślnie 19 głosów za 

- projekt Komisji Infrastruktury w sprawie: anulowania uchwały Nr XXXIX /548/2013 Rady 

Dzielnicy XII z dnia 22.10.2013 r. w sprawie zagospodarowania fragmentu działki nr 235/22 

obr.50 jed. ewid. Podgórze , ul. Facimiech 14 os. Na Kozłówce- jednomyślnie 21 głosów za 

-projekt zarządu w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa. - jednomyślnie 20 

głosów za 
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- projekt Komisji Infrastruktury w sprawie: trybu realizacji prac remontowych dróg i 

chodników w ramach zadań powierzonych  i priorytetowych na terenie Dzielnicy XII 

Bieżanów – Prokocim w 2014 roku. . - jednomyślnie 21 głosów za 

 

- projekt Komisji Infrastruktury w sprawie: ustalenia ostatecznej listy rankingowej zadań 

powierzonych na rok 2014 w zakresie budowy i przebudowy ulic gminnych wraz z 

oświetleniem. -- jednomyślnie 21 głosów za 

 

- projekt Komisji Infrastruktury  w sprawie: przesunięcia środków finansowych w ramach 

zadań powierzonych na rok 2014  z puli zadań inwestycyjnych do zadań remontowych- 

jednomyślnie 21 głosów za 

 

- projekt Komisji Infrastruktury  w sprawie: podziału środków finansowych w ramach zadań 

powierzonych na rok 2014 w zakresie prac remontowych dróg , chodników i oświetlenia   

jednomyślnie 21 głosów za 

 

 

Wobec powyższego Rada przyjęła następujący porządek obrad 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Dzielnicy XII. 

4. Sprawy bieżące 

Pkt A. 

w sprawie: delegowania członków Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim (projektodawca  zarząd) 

Pkt B 

dotyczy: korekty planu finansowo-rzeczowego wydatków Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim na 

2014 rok. (projektodawca zarząd) 

Pkt C 

W sprawie przystąpienia do projektu budżetu partycypacyjnego w roku 2014. (projektodawca zarząd) 

Pkt D 

w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.- (projektodawca Kom. zdrowia) 

Pkt E 

w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.- (projektodawca  kom. zdrowia) 

Pkt F 

w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.- (projektodawca kom. zdrowia) 

Pkt G 

w sprawie: ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn. 

Przebudowa i rozbudowa trzech domów studenckich Uniwersytetu Jagiellońskiego Collegium 

Medicum w Krakowie przy ul. Badurskiego nr 13, 15, 17 oraz 19. (projektodawca zarząd) 

Pkt H 

w sprawie: zmiany realizatora zadań priorytetowych w roku 2014.-(projektodawca komisja 

bezpieczeństwa) 

Pkt I 



3 

 

-w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn. Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Gen. Jakuba Jasińskiego w Krakowie (projektodawca Komisja 

Architektury i Urbanistyki) 

Pkt J 

 w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy XII w roku 2014 (projektodawca Komisji 

Edukacji i Kultury)   

Pkt K 

w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy XII w roku 2014. projekt Komisji Edukacji i 

Kultury  

Pkt L 

-w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim w roku 2014.  

projekt Komisji Edukacji i Kultury   

Pkt Ł 

w sprawie: zmiany zakresu rzeczowego zadania powierzonego na rok 2014 pn. wymiana instalacji 

elektrycznej w Przedszkolu nr 150 w Krakowie. (projektodawca  Komisja Edukacji i Kultury)  

Pkt M  

w sprawie: realizacji zadania priorytetowego na 2014 r. pn. Realizacja konkursów 

międzyprzedszkolnych i międzyszkolnych na terenie Dzielnicy XII. (projektodawca Komisji Edukacji 

i Kultury)  

Pkt N 

w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy XII w roku 2014. –(projektodawca Grupa 

Radnych)  

Pkt O 

w sprawie: anulowania uchwały Nr XXXIX /548/2013 Rady Dzielnicy XII z dnia 22.10.2013 r. w 

sprawie zagospodarowania fragmentu działki nr 235/22 obr.50 jed. ewid. Podgórze , ul. Facimiech 14 

os. Na Kozłówce (projektodawca Komisji Infrastruktury) 

Pkt P 

w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa. (projektodawca Zarząd) 

 

Pkt R 

w sprawie: trybu realizacji prac remontowych dróg i chodników w ramach zadań powierzonych  i 

priorytetowych na terenie Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim w 2014 roku. (projektodawca 

Komisja Infrastruktury) 

Pkt S 

w sprawie: ustalenia ostatecznej listy rankingowej zadań powierzonych na rok 2014 w zakresie 

budowy i przebudowy ulic gminnych wraz z oświetleniem. (projektodawca Komisja 

Infrastruktury) 

Pkt T 

w sprawie: przesunięcia środków finansowych w ramach zadań powierzonych na rok 2014  z puli 

zadań inwestycyjnych do zadań remontowych- (projektodawca Komisja Infrastruktury) 

Pkt U 

w sprawie: podziału środków finansowych w ramach zadań powierzonych na rok 2014 w zakresie 

prac remontowych dróg , chodników i oświetlenia (projektodawca Komisja Infrastruktury) 

Pkt V 

w sprawie: rezygnacji z realizacji zadań priorytetowych zaplanowanych na rok 2014. -  

 

5. Wolne wnioski , ogłoszenia i komunikaty 

6. Zakończenie sesji 



4 

 

 

-Prowadzący obrady ogłosił 10 minut przerwy w celu umożliwienia wypowiedzi mieszkance 

Dzielnicy XII. Pani chce przedstawić sprawę poprowadzenia rury ciepłowniczej ulicą 

Bieżanowską (przewidziana do modernizacji w okresie wakacyjnym). Zgodnie z ustaleniami, 

które Pani poczyniła, EMPEC ma w planie objąć Prokocim, część Starego Bieżanowa do 5 lat 

siecią ciepłowniczą, 1 września 2018 r. wchodzi zakaz palenia węglem. Mieszkańcy z 

którymi rozmawiała (z ul. M. Góra, Nad Potokiem) mają w tej chwili  ogrzewanie gazowe, są 

zainteresowani przejściem na miejską sieć ciepłowniczą. Aby inwestycja była opłacalna 

należy znaleźć jak najwięcej pkt.  odbioru ciepła (gospodarstw domowych) z EMPEc-u ,a by 

ta inwestycja była dla firmy opłacalna. Część środków na pokrycie kosztów doprowadzenia 

rury ciepłowniczej mogłaby pochodzić ze środków unijnych, część z budżetu miasta. Należy 

sporządzić jak najszybciej listę osób zainteresowanych ( wypełnić wnioski dot. m.in. działki, 

parametrów budynku, itp.) skierować je do MPEC-u. Pani poprosiła radnych o pomoc w 

rozpropagowaniu tych wniosków (dostarczenie do skrytek pocztowych) ponieważ sama nie 

jest w stanie tego zrobić, w możliwie krótkim terminie, a jest to sprawa ważna dla 

mieszkańców. Ilość wypełnionych wniosków dałaby obraz jakie jest zainteresowanie 

mieszkańców danego rejonu przejściem na ogrzewanie miejskie. 

-głos w dyskusji zabierali: p. M. Lasota, p. E. Matykiewicz, S. Dziob. 

- Przewodniczący podziękował mieszkance za zabranie głosu i udział w sesji i przystąpił do 

kolejnego pkt. porządku obrad 

-Przewodniczący poinformował, że wpłynął do niego jeszcze jeden wniosek Grupy radnych  

w sprawie: rezygnacji z realizacji zadań priorytetowych zaplanowanych na rok 2014. - 

jednomyślnie 20 głosów za 

 

Ad. 3.   

Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Dzielnicy XII. 

-Przewodniczący obradom Pan Zbigniew Kożuch zapytuje czy radni mają uwagi do protokołu 

z XLIII sesji Rady Dzielnicy XII ( prowadzący poinformował, iż protokół był do wglądu w 

biurze Rady w regulaminowym terminie).  

W związku z tym, że nikt z radnych nie zgłosił uwag prowadzący poddaje protokół z XLIII 

sesji  pod głosowanie: przyjęty jednomyślnie  19 głosami za  

 

Prowadzący przystąpił do kolejnego pkt. porządku obrad,  poprosił projektodawców o 

przedstawienie projektów uchwał. 

Pkt. 5. Podjęcie uchwał bieżących: 

 

Pkt A 

Projekt uchwały w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim 

w imieniu projektodawcy zreferował Pan Rafał Buchelt. Wobec braku dalszych uwag 

Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła stosunkiem 

głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr XLIV/587/2014) 

 

Pkt B 

Projekt uchwały w sprawie: korekty planu finansowo-rzeczowego wydatków Dzielnicy XII 

Bieżanów – Prokocim na 2014 rok. w imieniu projektodawcy zreferował Pan Rafał Buchelt 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała Nr 

XLIV/588/2014) 
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Pkt C 

Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim do  

projektu „budżetu partycypacyjnego” w roku 2014 w imieniu projektodawcy przedstawił Pan 

Rafał Buchelt.  

-Pan M. Lelo zapytał o budżet partycypacyjny, dlaczego znowu przystępujemy skoro pół roku 

temu zrezygnowaliśmy z realizacji programu. 

-prowadzący obrady wyjaśnił, że w roku bieżącym Rada Miasta przystąpiła do Budżetu 

partycypacyjnego w dwóch obszarach  

1/obszar dzielnicowy  

2/ obszar miejski 

Rada Miasta przeznaczyła do realizacji budżetu partycypacyjnego w 18 dzielnicach Krakowa 

kwotę  1,5 mln zł , na realizację miejskiego budżetu przeznaczyła kwotę 3 mln. zł. W 

ubiegłym roku w do Programu  budżetu partycypacyjnego przystąpiły 4 dzielnice, Dzielnica I 

realizowała budżet samodzielnie. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/589/2014) 

 

Pkt D 

Projekt uchwały w sprawie: opinii przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.w imieniu 

projektodawcy zreferował Pan Jarosław Chodorowski.  

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała Nr 

XLIV/590/2014) 

 

Pkt E 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: opinii przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

w imieniu projektodawcy zreferował Pan Jarosław Chodorowski. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała Nr 

XLIV/591/2014) 

 

Pkt F 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: opinii przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

w imieniu projektodawcy zreferował Pan Jarosław Chodorowski. Wobec braku uwag 

prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła  stosunkiem 

głosów: 21 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr XLIV/592/2014) 

 

Pkt G 

Projekt uchwały w sprawie: ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn. Przebudowa i rozbudowa trzech domów studenckich Uniwersytetu 

Jagiellońskiego Collegium Medicum w Krakowie przy ul. Badurskiego nr 13, 15, 17 oraz 19 

w imieniu projektodawcy zreferował Pan Rafał Buchelt. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

p. M. Lelo. P. Z. Kożuch 
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Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 21 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/593/2014) 

 

Pkt H 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: zmiany realizatora zadań priorytetowych w roku 

2014. w imieniu projektodawcy zreferował Pan Marek Lelo.  

-Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa p. M. Lelo wyjaśnił, że w strukturach Straży 

Miejskiej MK doszło do reorganizacji i połączenia oddziałów. W wyniku połączenia 

oddziałów IV i V utworzono IV Oddziały Straży Miejskiej Podgórze, który obsługuje 

Dzielnicę XII Bieżanów-Prokocim (siedziba ul. Na Kozłówce ).  

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 21 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/594/2014) 

Pkt I 

Projekt uchwały w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn. 

Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Gen. Jakuba Jasińskiego w Krakowie. 

w imieniu projektodawcy zreferował Pan Stanisław Dziob. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/595/2014) 

Pkt J 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy XII w roku 

2014. w imieniu projektodawcy zreferowała Pani Barbara Leśniak. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 3wstrzymujące się (Uchwała Nr 

XLIV/596/2014) 

Pkt K 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy XII w roku 

2014. w imieniu projektodawcy zreferowała Pani Barbara Leśniak. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw,  1wstrzymujący się (Uchwała Nr 

XLIV/597/2014) 

Pkt L 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy XII 

Bieżanów-Prokocim w roku 2014. w imieniu projektodawcy zreferowała Pani Barbara 

Leśniak. 

-Pan T. Guzik wyjaśnił, na czym polegają warsztaty samorządowe i jakie projekty młodzież 

będzie zrealizować w roku bieżącym w ramach działającej Młodzieżowej Rady Dzielnicy 

XII. Środki zostaną przeznaczone głównie na nagrody dla młodzieży biorącej udział w 

konkursach organizowanych przez MRD. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/598/2014) 

Pkt Ł 
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Projekt uchwały w sprawie: zmiany zakresu rzeczowego zadania powierzonego na rok 2014 

pn. wymiana instalacji elektrycznej w Przedszkolu nr 150 w Krakowie w imieniu 

projektodawcy zreferowała Pani Barbara Leśniak. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/599/2014). 

 

Pkt M 

Projekt uchwały w sprawie: realizacji zadania priorytetowego na 2014 r. pn. Realizacja 

konkursów międzyprzedszkolnych i międzyszkolnych na terenie Dzielnicy XII. w imieniu 

projektodawcy zreferowała Pani Barbara Leśniak.  

Przewodnicząca komisji wyjaśniła, ze środki były przydzielane stosownie do zgłoszonym 

potrzeb, placówki , które organizują konkursy o szerszym zasięgu niż szkolny otrzymały 

zwiększone środki na realizację. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/600/2014) 

 

Pkt N 

Projekt uchwały w sprawie: realizacji zadań priorytetowych Dzielnicy XII w roku 2014. 

 w imieniu projektodawcy zreferował Pan Konrad Spryńca. 

Jest to inicjatywa Grupy Radnych, aby zorganizować zawody deskorolkowe na nowym Skate 

parku wybudowanym w Parku Lilli Wenedy. Wstępny termin realizacji zawodów to czerwiec 

2014 r. Radny rozmawiał z profesjonalną firmą, która już organizowała wiele razy podobne 

zawody, zapewniają wysoki poziom, sędziów, regulamin zawodów, gadżety ( odzież 

sportową, deskorolki, itp.), koszt to ok. 1100 dla firmy, 900 zł na nagrody. Przewiduje się 

udział ok. 50 -60 uczestników zawodów, głównie z terenu Dzielnicy XII, taki będzie 

priorytet., zawody będą trwały ok. 4 godz.  W tej dyscyplinie nie ma kategorii wiekowych. 

Jest to nowa propozycja zagospodarowania wolnego czasu dla młodych ludzi. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/601/2014). 

 

Pkt O 

Projekt uchwały w sprawie: anulowania uchwały Nr XXXIX /548/2013 Rady Dzielnicy XII z 

dnia 22.10.2013 r. w sprawie zagospodarowania fragmentu działki nr 235/22 obr.50 jed. ewid. 

Podgórze , ul. Facimiech 14 os. Na Kozłówce  w imieniu projektodawcy zreferował Pan Piotr 

Wojciechowski. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała Nr 

XLIV/602/2014). 

 

Pkt P 

Projekt uchwały w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa w imieniu 

projektodawcy zreferował Pan Rafał Buchelt. 
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Prowadzący obrady wyjaśnił, ze chodzi tutaj o docierające do rady informacje od 

mieszkańców dotyczące zamiaru zmniejszenia ilości karetek ratunkowych obsługujących 

milion mieszkańców Krakowa przez Wojewodę Małopolskiego ( z 7 do 3 sztuk). 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. M. Lelo, p. M. Lasota, p. Z. Kożuch, p. 

G. Fijałkowska. 

-pan M. Lelo zgłasza poprawkę a by dopisać w paragrafie 1 po słowach Wnioskuje się do 

Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań- w  Małopolskim Urzędzie Wojewódzkim. 

-prowadzący poddaje poprawkę pod  głosowanie za , która oddano głosów: 19 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z poprawką pod głosowanie, 

który Rada przyjęła  stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała Nr 

XLIV/603/2014). 

 

 

 

Pkt R 

Projekt uchwały  w sprawie: trybu realizacji prac remontowych dróg i chodników w ramach 

zadań powierzonych  i priorytetowych na terenie Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim w 2014 

roku.- odczytał i zreferował prowadzący obrady Pan Zbigniew Kożuch. 

-Przewodniczący komisji Infrastruktury p. Piotr Wojciechowski powiedział, że realizacja 

zadań w trybie przetargowym przynoszą Dzielnicy wymierne korzyści. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/604/2014). 

 

Pkt S 

Projekt uchwały w sprawie: ustalenia ostatecznej listy rankingowej zadań powierzonych na 

rok 2014 w zakresie budowy i przebudowy ulic gminnych wraz z oświetleniem odczytał i 

zreferował prowadzący obrady Pan Zbigniew Kożuch. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/605/2014). 

 

Pkt T 

Projekt uchwały w sprawie: przesunięcia środków finansowych w ramach zadań 

powierzonych na rok 2014  z puli zadań inwestycyjnych do zadań remontowych. odczytał i 

zreferował prowadzący obrady Pan Zbigniew Kożuch. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/606/2014). 

 

Pkt U 

Projekt uchwały w sprawie: podziału środków finansowych w ramach zadań powierzonych na 

rok 2014 w zakresie prac remontowych dróg , chodników i oświetlenia odczytał i zreferował 

prowadzący obrady Pan Zbigniew Kożuch. 
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-prowadzący zgłasza poprawkę polegającą na zwiększeniu środków w osiedlu Bieżanów 

Stary o kwotę 28 000 zł, w osiedlu Złocień o kwotę 28 000 zł i zmniejszeniu środków dla 

osiedla Prokocim Stary o kwotę 56 tys. zł.   

-Prowadzący poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie , która został przyjęta stosunkiem 

głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

-Prowadzący wyjaśnił, że poprawka jest związana ściśle z następną uchwała. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/607/2014). 

 

Pkt V 

Projekt uchwały w sprawie: rezygnacji z realizacji zadań priorytetowych zaplanowanych na 

rok 2014  odczytał i zreferował prowadzący obrady Pan Zbigniew Kożuch. 

-Pan M. Lelo zapytał jaki będzie zakres remontu budynku MDK Na Wrzosach 

-Pani G. Fijałkowska odpowiedziała, że budynek zostanie ocieplony, zostaną wymienione 

okna, zostanie wykonany mural na budynku. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała Nr 

XLIV/608/2014). 

 

5. Wolne wnioski, ogłoszenia i komunikaty 

-pan J. Chodorowski odniósł się do Uchwały Rady Dzielnicy XII w sprawie przeznaczenia 

środków na zakup czujników tlenku węgla. W tym temacie głos zabierali również P. M. Lelo 

i P. Z. Kożuch. 

- Pani B. Leśniak zapytała jak w tej chwili  przedstawia się sprawa dojazdu do Szkoły 

Podstawowej Nr 111. 

-Przewodniczący Kożuch wyjaśnił, że sprawa dojazdu do wspomnianej szkoły toczy się już 

bodajże od roku 2003 lub 2004. Podczas ferii zimowych w lutym 2014 r. właściciel działki na 

której znajduje się droga dojazdowa do szkoły zablokował dojazd do placówki. Zostały 

podjęte działania przez Dyrektora ZEO i Wiceprezydenta MK ds. Edukacji Pana Matusza, 

które doprowadziły do tego, że do czerwca 2014 r. droga do szkoły ma być udostępniona. 

Prawdopodobnie sprawa znajdzie swoje rozwiązanie w sądzie. 

-Pani B. Leśniak zwróciła uwagę na pogarszający się coraz bardziej wyjazd z ul. Barbary 

-Przewodniczący wystąpi do ZIKiT-u z prośbą o zorganizowanie spotkania w terenie w spr. 

zmiany organizacji ruchu na ww. ulicy. 

-Przewodnicząca Komisji Edukacji p. B. Leśniak zwróciła uwagę na fakt, że Przychodnia 

Zdrowia przy ul. Heleny zostaje sukcesywnie pozbawiana lekarzy specjalistów, pozostają 

tylko lekarze podstawowej opieki medycznej, natomiast intensywnie rozwija się prywatna 

praktyka lekarska. 
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-pani E. Matykiewicz również zwróciła uwagę na ten problem, który staje się coraz bardziej 

istotny (coraz gorszy dostęp do lekarzy specjalistów). 

-Pan Przewodniczący rozważa zorganizowanie spotkania z panią Małgorzatą Radwan- 

Ballada i zwrócenie jej uwagi na pojawiający się problem. Uważa, że to co obecnie dzieje się 

w Niepublicznych Przychodniach Zdrowia wynika z wygaśnięcia zobowiązań, które 

podpisywali kierownicy niepublicznych  placówek, przejętych za przysłowiową złotówkę od 

miasta (np. zobowiązanie  przez okres 10 lat do zatrudniania lekarzy specjalistów). 

- pan K. Spryńca chce zorganizować konsultacje z mieszkańcami os. Na Kozłówce w sprawie 

budowy basenu na osiedlu. 

-Prowadzący obrady zaprosił zebranych na  debatę poświęconą bezpieczeństwu na osiedlu, 

która odbędzie się 18 lutego 2014 r. w Sz. Podstawowej nr 24 przy ul. Aleksandry. 

Przewodniczący kom. problemowych ustalili terminy posiedzeń komisji: 

Komisja edukacji – 5.03.2014 godz. 17:00 

Kom. infrastruktury – 11. 03. 2014 godz. 17:30 

Zespół redakcyjny- 17 lutego 2014 r. godz. 19:00 

Komisja informacji – 24 lutego 2014 r. godz. 17:30 

Na posiedzeniu komisji informacji zostanie omówiona sporawa wydania Spacerownika po 

Dzielnicy. 

Pkt 6.  

Zakończenie sesji 

Wobec zrealizowania wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący  Pan Zbigniew 

Kożuch zamyka XLIV sesję Rady Dzielnicy XII o godz. 21:00 słowami „Zamykam obrady 

XLIV sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów –Prokocim w dniu 11 lutego 2014 r.”  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: 

Małgorzata Synowiec      Prowadzący obrady:  

                     Przewodniczący Rady  i Zarządu Dzielnicy XII 

 

        Zbigniew Kożuch 

 

 

 

 

 

 


